
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING LENS op 4 december 1989 
 
1. OPENING  
Om 21.08 opent voorzitter Ad Coret de vergadering, met de konstatering, dat er 16 stemgerechtigde leden aanwezig zijn.  
Er is bericht van verhindering ontvangen van Jan Bom, Rob Bom, Joop Willems en Willem van der Linden.  
Jaap Colpa zal de vergadering notuleren.  
 
2. INGEKOMEN STUKKEN  
Geen.  
 
3. VASTSTELLING NOTULEN JAARVERGADERING LEDENRAAD op 19 december 1989  
Gerard v.d.Steen vraagt of er nog aktiviteiten ontplooid gaan worden in het kader van het 70-jarig bestaan.  
De voorzitter deelt mee dat, hoewel het geen officieel jubileum betreft, het bestuur toch wel aandacht wil besteden aan dit 
jubileum. Er zijn nog geen vastomlijnde ideeën. Het bestuur overweegt een aantal leden te vragen de organisatie van de 
jubileumaktiviteiten op zich te nemen. Er zijn geen extra gelden voor gereserveerd.  
Verder zijn er geen opmerkingen over de notulen van de vorige jaarvergadering die, onder dankzegging aan de samensteller, 
worden goedgekeurd.  
 
4. GEVOERDE BELEID EN JAARVERSLAGEN 1988/189  
Gerard v.d.Steen constateert dat in de opsomming van kommissieleden de namen van de barkommissie en de toto-lotto-
kommissie ontbreken.  
Sekretaris Jaap Colpa zegt toe, dat de bij agendapunt 11 aan de orde komende benoemingen ook in de LENSrevue zullen 
worden vermeld, waarbij deze twee kommissies zeker niet zullen worden vergeten.  
Frans Flumans mist ook de namen van de akkommodatiemedewerkers. Dit betreft echter geen officiële kommissie. Verder 
wil hij weten of de verwarming voldoet.  
Volgens het bestuur geven de verbruikscijfers duidelijk aan dat deze besparing oplevert.  
 
5. FINANCIEEL OVERZICHT 1988-89  
Frans Flumans wil weten wat jeugdsubsidie is.  
Het lijkt niet moeilijk te raden, dat dit een jaarlijkse subsidie betreft, waarbij door de Gemeente voor elk jeugdlid een bedrag ter 
beschikking wordt gesteld.  
Verder zijn er geen vragen over de financiën.  
Wel een pluim van Gerard v.d.Steen richting bestuur voor het gepresenteerde financiële overzicht en het gevoerde beleid op 
dit gebied.  
 
6. VERSLAG KASKOMMISSIE  
Het verslag van de kaskommissie is niet ontvangen.  
Wel deelt Frans v.d.Berg, lid van de kaskommissie, mondeling mee dat kontrole van de boeken heeft plaatsgehad en dat aan 
het bestuur décharge wordt verleend. Een schriftelijke verklaring zal zo spoedig mogelijk door de kaskommissie worden 
overhandigd.  
 
7. BESPREKING VAN HET TE VOEREN BELEID  
De discussie over het te voeren beleid spitst zich vooral toe op de veldenproblematiek en de mogelijkheden m.b.t. een 
eventuele koude hal, kunstgrasveld, of 4e veld.  
De kwaliteit van onze velden blijft zorgelijk. Recentelijk heeft een gesprek plaatsgevonden van een delegatie van de Escamp-
verenigingen met de Gemeente. Er is een bedrag van f 75.000 vrijgemaakt voor noodreparaties aan de Escamp-velden. 
Komend jaar (1990) zal het 3e veld worden gerenoveerd en van drainage voorzien. In 1992 zal veld 2 onder handen genomen 
worden. Aan het eerste veld zullen noodzakelijke kleinere reparaties verricht worden.  
Voor renovatie van kleedkamers is voorlopig nog geen geld bij de Gemeente. Er wordt herindeling van Escamp overwogen, 
waarbij sprake is van een 4e veld voor LENS.  
In het komend seizoen hoopt het bestuur nader geïnformeerd te worden over de mogelijkheden ook in het kader van de nota 
Sportvelden 2000.  
Gerard v.d.Steen vraagt naar het bestuursstandpunt inzake de koude hal.  
Volgens Ad Coret lijken de kansen bij de Gemeente op een koude hal groter dan op een kunstgrasveld. Bestuur ziet de bouw 
van een koude hal alleen in samenhang met een samenwerking met SML. Indien de hal alleen als trainingsmogelijkheid voor 
het voetbalgebeuren gebruikt wordt lijkt een rendabele exploitatie niet mogelijk.  
Gerard v.d.Kleij doet de suggestie om een half kunstgrasveld als alternatief voor een 4e veld aan te dragen bij de Gemeente.  
Tevens wil hij weten hoe de kontakten met SML momenteel lopen.  
Ad Coret deelt mee, dat de kontakten op bestuurlijk vlak nogal stroef verlopen. Op ander niveau (Feko) gaat het aanmerkelijk 
beter.  
John v.d.Lubbe ziet meer in een kunstgrasveld dan in een koude hal. Volgens hem zal in de praktijk blijken dat geen 
waterdichte afspraken te maken zijn over het gebruik van de hal, omdat het weer altijd een onzekere factor blijft. Dit levert óf 
een niet-rendabele hal óf fricties tussen de verschillende gebruikers op. Als er zekerheid is over een vierde veld, dan zou wél 
een hal kunnen worden overwogen. Er zijn dus in zijn ogen twee opties:  

a) vierde veld/koude hal, of  
b) kunstgrasveld/geen hal  

Bij monde van Paul v.d.Steen blijkt dit standpunt ook gedeeld te worden door de jeugdkommissie.  
 
8. VASTSTELLING BEGROTING 1989-90  
Gerard v.d. Steen wil weten of er zich nog tussentijdse wijzigingen zullen voordoen onder invloed van nieuwe bestuursleden.  



Bestuur deelt mee dat dit geen grote verschuivingen zal betreffen, maar eerder wat kleine aanpassingen in de marge.  
Verder geen vragen of opmerkingen over de begroting, waarmee deze is vastgesteld.  
 
9.VERKIEZING BESTUUR  
Alvorens over te gaan tot de verkiezing van de nieuwe bestuursleden richt voorzitter Ad Coret een dankwoord aan de 
scheidende bestuursleden Frans van Dijk, Gerard v.d. Kleij en Martien Warmenhoven.  
Met algemene stemmen worden gekozen voor een periode van 3 jaar:  
Jaap Colpa (sekretaris)  
Wim Kouwenhoven (penningmeester)  
Bert Pennings (kommissaris) .  
Met één stem tegen wordt gekozen: Ben Osse (kommissaris).  
Het bestuur zal een nieuw rooster van aftreden maken.  
 
10. VERKIEZING KASKOMMISSIE  
Er zijn dit jaar geen aftredende leden van de kaskommissie, zodat ook geen verkiezing hoeft plaats te vinden.  
De kaskommissie bestaat momenteel uit Frans v.d.Berg (over 1 jaar aftredend) en Charles Bordewijk en René v.d. Steen 
(beide over 2 jaar aftreden). 
Als plaatsvervangend lid wordt André Spa gekozen.  
 
11. MEDEDELING VAN BENOEMINGEN IN KOMMISSIES.  
De samenstelling van de diverse kommissies zal in de LENSrevue worden gepubliceerd.  
 
12. RONDVRAAG  
Jan Ham vraagt of er een alternatieve trainingsmogelijkheid is op de woensdagavond als onze velden zijn afgekeurd. Kwiek 
Sport-veld is dan niet beschikbaar.  
Bestuur zegt toe naar een oplossing te zullen zoeken.  
Frans Flumans konstateert, dat er veel opzeggingen zijn van jeugdleden uit etnische minderheidsgroepen. Zijn er soms 
problemen met het gedrag van deze leden in vereningsverband?  
Bestuur is hiervan niets gebleken. Als meer kinderen uit buitenlandse gezinnen lid zijn, zullen er ook meer opzeggingen uit die  
groeperingen plaatsvinden dan in het verleden. Er is absoluut geen sprake van een buitenproportioneel aantal in verhouding 
tot Nederlandse jeugd.  
Frans van Dijk vraagt of er nog trainersbijeenkomsten plaatsvinden.  
Er wordt geantwoord dat er dit seizoen al vier zijn gehouden.  
Frans konstateert dat dit soort zaken, alsmede het gehele bestuursbeleid bij de meeste LENSers onbekend is, omdat dit niet 
goed via de LENSrevue wordt uitgedragen.  
Bestuur erkent dit en zal pogen hier wat meer aandacht aan te besteden.  
Verder wil hij weten wie de kontakten heeft met de hoofdsponsor. Dit blijkt de voorzitter te zijn.  
 
13. SLUITING  
Na eenieder bedankt te hebben voor de aanwezigheid en de bijdrage aan de discussie sluit Ad Coret om 11.30 uur de 
vergadering.  
 
Jaap Colpa, 
Notulist. 
 


